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Készült: 2021. július 23-án a Bőcsi horgásztónál. 

 

 

Jelen vannak: Baló Attila elnök 

   Silye Lajos titkár 

   Boncsér Attila vezetőségi tag  

   Mertus Gábor vezetőségi tag 

   Móricz István fegyelmi bizottság elnöke 

   Tóbis Gábor ellenőrző bizottság elnöke 

 

   Sós János vezetőségi tag (előzetes bejelentés alapján igazoltan távol) 

 

 

Napirend: 1., 2021. július 17-én megtartott társadalmi munka értékelése 

   Előadó: Boncsér Attila 

2., Közgyűlési jelenléti ívek kiértékelése, határozathozatal 

 Előadó: Silye Lajos 

3., 3/2021. sz. Vezetőségi határozat megbeszélése, vízvizsgálat 

kezdeményezése. 

 Előadó: Baló Attila 

4., 2021. évi horgászati szabályzat módosításának előkészítése 

 Előadó: Baló Attila 

5.,  Egyebek 

 

 

Baló Attila elnök megnyitja az ülést. Megállapítja, hogy Sós János kivételével minden 

vezetőségi tag jelen van. A vezetőségi ülés határozatképes. Megállapítja, hogy a meghívottak 

is megjelentek. (jelenléti ív mellékelve) 

 

Javasolja, hogy a meghívóban kiküldött napirendeket tárgyalja a vezetőségi ülés. Boncsér 

Attila javasolja, hogy az egyebek napirendben a vezetőség tárgyalja meg Huszár Balázs 

tagfelvételének kérdését. A napirendi pontokat a vezetőség a kiegészítéssel egyhangú 

szavazással elfogadta. 

 

  

1., 2021. július 17-én megtartott társadalmi munka értékelése 
 Előadó: Boncsér Attila 

 

Az elvégzett munkát eredményesnek tartja. A horgászállások lépcsői ki lettek javítva, 

a balesetveszélyes helyek megszűntek. A gyalogakác kiirtása csak részben sikerült 

(szerszám hiány miatt). A legközelebbi társadalmi munka esetében javasolja, hogy az 



ebédet 10 órára hozzuk előre. Baló Attila megjegyzi, hogy ez nem lehetséges, mert 

akkor aki főz annak reggel 5 órakor kell kezdeni a főzést. Jobb munkaszervezéssel 

kellett volna a lebonyolítani a munkát. Akik végeztek a lépcsők javításával új feladatot 

kellett volna kiosztani. Mertus Gábor javasolja, hogy a tópart rendbetételére 

(gyalogakác, kökény kiirtása) még egy társadalmi munkát kell szervezni. A vezetőség 

támogatja a javaslatot, szeptember hónapban ismét társadalmi munkát szervez. Ennek 

célja a kaszálás és a bokrok kiirtás. A pontos dátumról a szeptemberi vezetőségi ülésen 

lesz döntés.  

 

2., Közgyűlési jelenléti ívek kiértékelése, határozathozatal 
Előadó: Silye Lajos 

 

 Silye Lajos előadja: A horgászati szabályzatnak megfelelően az elmúlt két közgyűlés 

jelenléti íveit ellenőrizte. Három tagtársunk nem volt két közgyűlésen. Salánki 

Nándor, Prókay Zoltán, Székely Balázs. Javasolja, hogy a vezetőség ne alkalmazzon 

szankciót a horgásztársakkal szemben. A vezetőség a javaslatot egyhangúan 

támogatta. 

 

3., 3/2021. sz. Vezetőségi határozat megbeszélése, vízvizsgálat kezdeményezése. 
Előadó: Baló Attila 

 

Baló Attila előadja: A vezetőségi határozatot a spombbal, illetve rakétával történő 

etetés betiltásával kapcsolatban több horgásztárs nem értett egyet. Felhívja a 

vezetőségi tagok figyelmét, hogy a határozat meghozatala után minden vezetőségi 

tagnak a határozat támogatása mellet kell kiállnia. Nem elfogadható, hogy aki a 

határozatot nem támogatta a vita alkalmával az feszültséget szítson a tagság körében, 

saját ellenvéleményének hangot adva. Tájékoztatja a vezetőséget, hogy tárgyalt az 

ÉRV Zrt-vel a tó vízminőségének bevizsgálása tárgyában. Tájékoztatja a vezetőséget, 

hogy telefonon történt megbeszélés alapján az Érv Zrt 25000 Ft + Áfa irányárat 

határozott meg. Természetesen ez csak tájékoztatási adat, a hivatalos árajánlatot 

írásban kell megkérni.  Kéri a vezetőséget, hogy a határozatot a vízvizsgálat 

eredményének ismeretében vizsgálja felül. Boncsér Attila kéri, hogy a határozatot a 

vezetőség azonnal vonja vissza. Tóbis Gábor nem tartja jónak a visszavonást javasolja, 

hogy a vízvizsgálat eredményének ismeretében döntsön a vezetőség. Silye Lajos 

egyetért Tóbis Gábor és Baló Attila javaslatával. Baló Attila kéri a vezetőség 

felhatalmazását az árajánlat bekérésére, illetve a megrendelés aláírására. A vezetőség a 

kérést támogatja. 

 

4/2021. sz. vezetőségi határozat 

 

A vezetőség a 3/2021- sz határozatát három igen egy nem (Boncsér Attila) továbbra is 

fenntartja a vízvizsgálati eredmény megérkezéséig. Négy igen szavazattal támogatja, 

hogy a vezetőség megbízza Baló Attilát, hogy az ÉRV Zrt-nél megrendelje a 

vízvizsgálatot.  

 

 

 

 

 

 



4., 2021. évi horgászati szabályzat módosításának előkészítése 
Előadó: Baló Attila 

 

A jelenlegi horgászati szabályzatunkat rövid időn belül aktualizálni kell. Minden 

vezetőségi tagnak és meghívottnak nyomtatott formában átad egy szabályzatot. Kér 

mindenkit, hogy 2021. augusztus 15-ig írásban a baloa@t-online.hu email címre 

küldje meg a módosító javaslatát. A következő vezetőségi ülésen a beérkezett 

módosító javaslatok értékelése után a horgászati szabályzat változtatásra kerül. 

 

5., Egyebek 

 

Baló Attila: Tiszteletjegy kiadásának rendszerével nem ért egyet. A tiszteletjegy azért 

került kiadásra, hogy az önkormányzat és a horgászegyesület vendégei részére 

biztosítson horgászati lehetőséget. A mai napon is egyik tagunk kapta meg a 

tiszteletjegyet, hogy saját vendége horgászhasson. Ennek nem ez a célja. Minden 

horgásztársnak lehetősége van vendégjegy kiváltására a horgászati szabályzatnak 

megfelelően. Javasolja, hogy a vezetőség kezdeményezzen megbeszélést az 

önkormányzattal, ennek a problémának a megoldására. A vezetőség a javaslatot 

egyhangúan támogatja. 

 

Boncsér Attila: Javasolja, hogy Huszár Balázst méltányossági alapon a mai vezetőségi 

ülésen vegye fel egyesületi tagnak a vezetőség. Gyerek horgászként itt horgászott, 

most, hogy betöltötte a 14. életévét ifjúsági horgász lett, akinek a tagság már kötelező. 

Baló Attila: Valóban gyerekként itt horgászott, de nem tudtam neki állami 

horgászjegyet adni, mert nem volt horgászvizsgája. 2021.03.06-án levizsgázott, 

2021.14.06-án a ÉMHE-nél váltott állami horgászjegyet, területi engedélyt. Befizette 

az ÉMHE-nek a tagdíjat. Az egyesületi tagság kérelemre indul, melyet két ajánló 

aláírt. Kérelemről nem tudok, így egyenlőre nincs miről dönteni. Boncsér Attila: 

Kérelmet valóban nem adott be, de ennek ellenére kéri a felvételét. Tóbis Gábor: A 

szabályok mindenkire vonatkoznak, nem tehetünk kivételt. Adjon be kérelmet, utána 

döntünk. Silye Lajos, Mertus Gábor egyetért Tóbis Gábor javaslatával, támogatóként 

ők is aláírják a kérelmet.  Baló Attila: Kérelem beadása után a vezetőség a következő 

ülésén dönt.  Boncsér Attila: Elfogadja a vezetőség többségi véleményét, beszél a 

gyerek apjával, a következő vezetőség ülésre benyújtja a kérelmet. 

 

Több felvetés nem érkezett. Baló Attila elnök az ülést bezárja. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

…………………………………………. 
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